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Aan het college van burgemeester en wethouders van 
de Gemeente Altena 
Sportlaan 170 
4286ET Almkerk 
 
 
Onderwerp: schriftelijke vragen over vaststelling subsidie- en sportbeleid. 
 
Geacht college,  
 
Het CDA krijgt van veel verenigingen signalen dat er onduidelijkheid bestaat over het subsidie- en 
sportbeleid van de gemeente Altena. Het beleid van de vorige 3 gemeentes was zeer verschillend, 
hierdoor weten verengingen niet waar ze aan toe zijn. Verenigingen weten zodoende niet wat de 
financiële gevolgen voor de lange en korte termijn kunnen zijn. Bovendien hebben ze de 
subsidiegelden in 2019 veel later ontvangen dan gebruikelijk is. 
 
De CDA fractie ziet graag, ingevolge van artikel 53 van het reglement van orde de volgende 
vragen graag schriftelijk beantwoord. 
 

1. Kunt u aangeven wanneer het subsidie en het sportbeleid voor de gemeente Altena wordt 

vastgesteld? 

2. Kunt u alle verenigingen actief communiceren aangaande het huidige subsidie en 

sportbeleid en het nieuwe subsidie en sportbeleid voor de gemeente Altena? 

3. Is het mogelijk een informatieavond te organiseren voor alle betrokkenen op zowel 

subsidie- als sportbeleid? 

4. Kunt u aangeven wanneer de subsidiegelden van 2020 voor de verenigingen worden 

uitgekeerd?  

 
Namens de CDA fractie  
Arie-Pieter Verdoorn 

 
 
 

 

Behandeld door: 

A.P Verdoorn 

Telefoonnummer: 

06-20667416 

e-mail: 

APverdoorn2@hotmail.com 

onderwerp: 

Sportbeleid 

 

datum: 5 september 2019 

 

 


